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NOEN GENERELLE REGLER FOR UTTALE 

 
 

 Du skriver Du sier Eksempel 

 
/sh/ sj /sh/ sjelden 
 skj /sh/ skjorte 
 ski /shi/ ski 
 sky /shy/ sky 
 skei /shei/ skeiv 
 skøy /shøy/ skøyte 
 

 
/kj/ kj /kj/ kjøkken 
 tj /kj/ tjue 
 ki /kji/ kino 
 ky /kjy/ kylling 
 

 
/j/ hj /j/ hjem 
 gj /j/ gjerne 
 gi /ji/ gi 
 gy /jy/ begynne 
 

 
o → /å/ o + dobbel konsonant /å/ opp 
 og /åg/ tog 
 ov /åv/ over 
 

 
u → /o/ ung /ong/ tung 
 slutter med -um /om/ dum 
 uk + konsonant /ok/ bukse 
  

 
/-/ hv /v/ hva 
 slutter med -nd /n/ land 
 slutter med -ld /l/ kald 
 slutter med -rd /r/ ord 


